
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ KOMISJI 

ROZWOJU GOSPODARCZEGO I FINANSÓW MIASTA 

 

Członkowie komisji spotkali sie na posiedzeniu w dniu 26.05. br. i w 1 pkt było przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.  

Następnie zapoznano się z informacją na temat ilości domków letniskowych, ich rozmieszczenia, 

rozliczania oraz wpływów do budżetu Miasta.  

Z przygotowanej informacji wynika, że na obszarze Gminy Wisła funkcjonuje 514 domków 

letniskowych. Właściciele w/w domków objęci są stawką ryczałtową za odbiór i 

zagospodarowanie odpadów, które w 2024 r. kształtowało się na poziomie 224zł, co dało kwotę 

ok. 119 tys. zł wpływu do Budżetu Miasta.  

Drugim tematem posiedzenia komisji była możliwość pozyskania dofinansowania      w 2025 r. 

na planowane przez miasto inwestycje, przygotowane projekty i pozwolenia pod kątem 

planowanych inwestycji z możliwością pozyskania dofinansowań ze źródeł zewnętrznych. 

Obszerny materiał przygotował i omówił Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i 

Środowiska p.Sławomir Janusz.  

Role i udział dofinansowania zadań inwestycyjnych Gminy Wisła pokazuje rosnący trend udziału 

środków zewnętrznych, na koniec 2024 r. było to ok. 60,72%. 

Członkowie komisji spotkali się także na wpólnym posiedzeniu komisji połączonych, gdzie 

opiniowano projekty uchwał kierowanych na Sesję Rady Miasta.  

To były wszystkie tematy którymi zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego     i 

Finansów Miasta w okresie międzysesyjnym. 
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